
Protokoll styrelsemöte Bilaga 1

Onsdagen den 11 september 2024 kl 18.30

Plats: Främjarstugan

Närvarande: Gun Tidestav, Maria Thor, Peter Lunderbye, Susanne Lundgren, Cecilia 
Fogelström, Christer Toresäter, Pernilla Johansson (digitalt)

Frånvarande: Kerstin Toresäter, Christian Hegemark

Dagordning:

1) Mötet öppnas
Gun Tidestav öppnade mötet

2) Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes. Eventuellt tillkommande ärenden tas upp under ”Övriga 
frågor”.

3) Föregående protokoll
Föregående protokoll gicks igenom, godkändes och lades till handlingarna.

4) Uppföljning av Örsundsbrodagen och Främjardagen
Peter informerade om Örsundsbrodagen och att den varit lyckad. Gun 
informerade om Främjardagen och att deltagarantalet varit lägre i år än föregående 
år.

Beslutades att att föreningen deltar i Örsundsbrodagen även nästa år och att 
Främjardagen återgår till att genomföras som tidigare år, i mitten av september.

5) Kanothuset – en lösning
På föregående styrelsemöte beslutades att en arbetsgrupp startas för en översyn 
av kanothuset. Inför dagens möte hade en liten arbetsgrupp bildats bestående av 
Yngve Thor och Christer Toresäter. Gruppen presenterade ett första utkast till 
förändring av kanothuset.

Styrelsen beslutade att en förändring av kanothuset ska ske samt att 
sommarvatten dras in i huset. Planeringsarbete pågår under vintern och arbetet 
igångsätts under våren.

Styrelsen avvaktar ytterligare information från arbetsgruppen om processen, 
ekonomiska beräkningar, behov av kontakt med kommunen och arbetsfördelning. 



6) Nytt inrapporteringssystem i kommunen – förslag på ansvarig i föreningen
Kommunen inför ett nytt inrapporteringssystem för händelser i föreningarna from 
våren 2025.
Händelser under 2024 rapporteras i det tidigare systemet.

Beslutades att Susanne Lundgren fortsätter att rapportera in händelser även i det 
nya systemet och anmäler sig på kommunens hemsida.

7) Ledarträff 5 oktober; program
Christer Toresäter har varit i kontakt med Edvin Leon från ledningsregementet med 
frågan om han vill komma till Friluftsfrämjandets ledarträff för att fortsätta sin 
föreläsning om Sverige i en eventuell krissituation. Styrelsen önskar att Edvin tar sitt
avstamp  från sin tidigare föreläsning om ”Överlevnad i kris”, som han genomförde i 
februari 2023 för ledargruppen.

Peter informerade om att hans fru har föreläsningar om hur psykisk ohälsa kan 
förebyggas hos barn och unga. Peter tar med sig frågan till sin fru med frågan om 
hon skulle vilja att ställa upp och föreläsa för ledargruppen.
Peter meddelar Gun, som skriver inbjudan, som publiceras i Äventyrshanteraren.
Ledarträffen genomförs i Främjarstugan och anmälan sker i Äventyrshanteraren.

8) Inspirationsföreläsning i november
Ett förslag finns att föreningen bjuder in kanotisterna från Västerås kanotklubb, som 
tidigare besökt oss och berättat  om paddlingen ”Blå bandet” för att denna gång 
berätta om en paddling längs Finlands kust upp till Haparanda. Föreläsningen sker 
den 12 november 18.30-20.30 i Främjarstugan och publiceras i Äventyrshanteraren 
där ockdå anmälan sker.

9) Rapport från Riksstämman
Gun redogjorde kortfattat från Riksstämman, som genomfördes i Jönköping 2024-
05-24 – 2024-05-26. Ett av besluten på stämman var att justera medlemsavgiften 
för vuxna till 395 kronor, för barn till 115 kronor, för ungdom till 190 kronor och familj 
till 590 kronor från och med 2025. Vidare beslutades om den grafiska profilen, ett 
uppdaterat varumärke samt att utbildningen ska ske i värdegrunden och 
värdeorden av ledare och funktionärer.

10) Krishantering
Gun påpekade vikten av att rutinen för krishantering är känd bland såväl ledare som
hjälpledare. Rutinen är benämnd: Checklista/rutin vid kris och finns på ledarsidan.

11) Luffarslöjd
Bordlades.

12) Verksamhetsplan och mål 2024
Gun gick igenom planen och konstaterade att de flesta aktiviteter i planen är 
på gång. Tisdagscyklingen har ställts in under hösten pga litet visat intresse och 
få ledare. Naturparkour har inte satts igång.

13) Övriga frågor



Julgransplundring 2025 – styrelsen beslutade att en lekledare hyrs in. Christina 
Lindeborg fick uppdraget att kontakta lämplig person.

Gun meddelade, att ett nytt samarbetsavtal tecknats med Sportringen för perioden 
2024-09-01 – 2025-08-31.

Diskuterades även service på diskmaskinen. Inget beslut fattades.

14) Mötet avslutades.
Gun avslutade mötet.

-----------------------------------------------                             -----------------------------------------------

Pernilla Johansson sekreterare Gun Tidestav ordförande


